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z sesj i  Rady Gminy Grunwald odbytej  w dniu 01 grudnia 2010r.  w sali  posiedzeń 
Urzędu Gminy w Gierzwałdzie.
            Początek obrad godz.  10.00.
            Zakończenie  obrad godz.  11.30.
Przewodniczył:  Wiesław Markowicz – najstarszy wiekiem radny.
Ustawowy skład rady:  15 radnych.
Obecnych:  15 radnych wg załączonej  l is ty obecności.
Lista  obecności w załączeniu – zał.  nr 1).
Ponadto w sesj i  udział  wzięli :
1.  inż.  Henryk Kacprzyk  – Wójt  Gminy Grunwald
2. Urszula Borkowska – Skarbnik Gminy
3. Krystyna  Roguska – Przewodnicząca Gminnej  Komisj i  Wyborczej
4.  Justyna  Siennicka – Z-ca Przewodniczącej  Gminnej  Komisj i  Wyborczej  
5.  Sołtysi  i  mieszkańcy Gminy Grunwald

(lista  obecności w załączeniu – zał.  nr 2).
                    Podjęto uchwały od nr 1 do nr 8.

Wysłuchano Hymnu Państwowego.

            Na podstawie art .  20 ust .  2c ustawy z dnia 8 marca  1990r.  o samorządzie
gminnym (tekst jedn. Dz.U. z 2001r.  Nr 142, poz.  1591 z późn. zm.)  najstarszy 
wiekiem radny otworzył  I-szą sesję Rady Gminy.  
Stwierdził ,  że  na stan 15 radnych w sesj i  uczestniczy 15 radnych,  co stanowi
quorum, przy którym może obradować i  podejmować prawomocne uchwały Rada 
Gminy.
Następnie  powitał  radnych i  zaproszonych gości.
Poprosił  radnych i  sołtysów aby się przedstawili  i  powiedzieli  kilka słów o sobie.

Przewodnicząca Gminnej  Komisj i  Wyborczej  – Pani  Krystyna  Roguska wręczyła
radnym zaświadczenia o wyborze na radną /  radnego.
Przed przystąpieniem do wykonywania mandatu radnego,  radni złożyli  ś lubowa-
nie.
Przewodniczący obrad odczytał  rotę ślubowania:
„Wierny Konstytucj i  i  prawu Rzeczypospolitej  Polskiej ,  ś lubuję uroczyście  obo-
wiązki  radnego sprawować godnie,  rzetelnie  i  uczciwie,  mając  na względzie  do-
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bro mojej  gminy i  jej  mieszkańców”.

Radna Ewa Ziejewska odczytała  l is tę  radnych,  z których  każdy potwierdził  swe
ślubowanie słowem ‘ślubuję” lub „ślubuję – tak mi  dopomóż Bóg”.

Przewodniczący obrad – Wiesław Markowicz poinformował radnych,  że projekt 
porządku obrad I-szej  sesj i  radni  otrzymali  na piśmie.  Zwrócił  s ię do radnych z
zapytaniem;   Czy w sprawie porządku obrad ktoś z radnych chce zabrać głos?
Radny Ryszard Bala – w projekcie  porządku obrad nie znalazłem raportu Wójta
na temat  sytuacj i  gminy,  nie  ma ujętego złożenia ślubowania przez wójta gminy,
nie otrzymaliśmy projektu uchwały o zmianach w budżecie,  które obejmują kwotę
400 tys.  złotych.
Jeżeli  coś zgłaszam niepotrzebnie,  to proszę,  żebyście  mnie  poprawili ,  bo jestem
nowo wybranym radnym i  nie o wszystkim wiem.
Inspektor  d/s  obsługi rady poinformowała  radnych,  że w projekcie  porządku 
obrad nie  został  ujęty punkt  „złożenie  ślubowania przez wójta gminy”,  bo gdy
było  wysyłane  zaproszenie  na sesję,  nie  były jeszcze ogłoszone wyniki  w „Moni-
torze Polskim” o wyborze wójta,  ale  punkt ten został  wprowadzony do porządku
sesj i .
Pan Wójt  – posiedzenie Komisj i  przewidziano na dzień 13 grudnia a sesja będzie
15 grudnia i  wówczas będzie  uchwalany budżet  gminy na 2011 rok i  przedstawię
sytuację  gminy.
Jeżeli  chodzi  o zmiany w budżecie,  to omówi je Pani Skarbnik.  
Innych uwag nie  zgłoszono.
    
Porządek I-szej  sesj i  Rady Gminy został  przyjęty jednogłośnie wg następującego 
wyszczególnienia:
1.  Otwarcie  – stwierdzenie  prawomocności  obrad.
2.  Złożenie  ślubowania przez radnych.
3.  Przyjęcie  porządku obrad.
4.  Wybór Przewodniczącego Rady Gminy:
   a)  zgłaszanie  kandydatów na funkcję Przewodniczącego 
   b) powołanie  Komisj i  Skrutacyjnej
   c)  przeprowadzenie  głosowania
   d) podjęcie  uchwały stwierdzającej  wybór  
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5.   Przejęcie  przez Przewodniczącego Rady Gminy prowadzenia sesj i  od radnego
     seniora.
6.   Złożenie  ślubowania przez wójta gminy.  
7.   Wybór Wiceprzewodniczących  rady:
    a)  zgłaszanie  kandydatów na funkcję Wiceprzewodniczących Rady Gminy
    b) powołanie  Komisj i  Skrutacyjnej
    c)  przeprowadzenie  głosowania
    d)  podjęcie  uchwały stwierdzającej  wybór
8.   Wybór przewodniczącego komisj i  rewizyjnej .
9.   Powołanie składów stałych komisj i  rady.
10. Wyznaczenie  dodatkowego przedstawiciela  gminy w Związku Gmin Regionu

 Ostródzko-Iławskiego „Czyste  Środowisko”. 
11.  Podjęcie  uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Grunwald na 2010 rok.
12. Wolne wnioski  i  zapytania.
13.  Zamknięcie  obrad.

Ad pkt  4.  Przewodniczący obrad – Wiesław Markowicz poinformował radnych,  że 
            zgodnie z ustawą o samorządzie  gminnym rada wybiera  ze swego grona
            przewodniczącego rady.
            a)  Poprosił  radnych o zgłaszanie kandydatur.
            Radna Wiolet ta  Sawicka zgłosiła  kandydaturę radnego Sławomira  Matu-
            szewskiego.  Powiedziała,  że radny Sławomir  Matuszewski  ma doświad-
            czenie,  bo już był  przewodniczącym rady.   
            Radny Sławomir  Matuszewski  wyraził  zgodę na kandydowanie na prze-
            wodniczącego rady.
            Radny Edmund Żmijewski  zgłosił  kandydaturę  radnego Sławomira Matu-
            szewskiego,  bo był  przewodniczącym w ostatniej  kadencj i .
            Innych kandydatur  nie zgłoszono.
            Radni jednogłośnie przegłosowali  zamknięcie  l is ty kandydatów.
            b)  Przewodniczący obrad poinformował radnych,  że zgodnie z ustawą o 
            samorządzie gminnym przewodniczący rady wybierany jest  w głosowaniu
            tajnym bezwzględną większością  głosów w obecności,  co najmniej  poło-
            wy ustawowego składu rady.
            W celu sprawnego przeprowadzenia tajnego głosowania Przewodniczący
            obrad zaproponował powołanie  Komisj i  Skrutacyjnej .
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            Do pracy w Komisj i  Skrutacyjnej  zostali  zgłoszeni  następujący radni:
            Michał  Mikulski,  Małgorzata  Kamińska,  Wioletta  Sawicka.
            Zgłoszeni  radni  wyrazili  zgodę na pracę w komisj i .
            Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 14 głosami za,  przeciwnych   nie by-
            ło,  przy 1 głosie  wstrzymującym (radny Ryszard  Bala)  powołała  Komisję  
            Skrutacyjną  w składzie:
            1.  Kamińska Małgorzata  -  Przewodnicząca Komisj i
            2.  Sawicka Wiolet ta        -  członek Komisj i
            3.  Mikulski Michał         -  członek Komisj i
            Przewodnicząca Komisj i  Skrutacyjnej  omówiła sposób tajnego głosowa-
            nia.
            c)  Radni  dokonali  aktu głosowania.
            Przewodnicząca Komisj i  – radna Małgorzata  Kamińska odczytała  proto-
            kół Komisj i  Skrutacyjnej  z  wyboru Przewodniczącego Rady Gminy.
            (Protokół w załączeniu – zał.  nr 3).
            d)  Przewodniczący obrad odczytał  projekt  uchwały w sprawie wyboru  
            Przewodniczącego Rady Gminy.
            Radni uwag nie  zgłosil i .
            Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 15 głosami za,  przeciwnych  nie by-
            ło,  wstrzymujących się  nie było  – podjęła  uchwałę Nr I/1/10 w sprawie 
            wyboru Przewodniczącego Rady Gminy.
            (Uchwała w załączeniu – zał.  nr 4).

Ad pkt  5.  Najstarszy wiekiem radny – Wiesław Markowicz przekazał  dalsze pro-
            wadzenie sesj i  nowo wybranemu Przewodniczącemu Rady Gminy – mgr 
            Sławomirowi Matuszewskiemu.

Ad pkt  6.Przewodnicząca Gminnej  Komisj i  Wyborczej  – Pani  Krystyna  Roguska
             wręczyła  Panu Henrykowi  Kacprzykowi zaświadczenie  o wyborze na
             Wójta  Gminy.
             Przewodniczący Rady Gminy odczytał  rotę  ślubowania:
             „Obejmując urząd wójta,  uroczyście  ślubuję,  że dochowam wierności
             prawu, a powierzony mi urząd sprawować będę tylko  dla dobra publicz-
             nego i  pomyślności  mieszkańców gminy”.
             Pan Wójt  złożył  ślubowanie:  „ślubuję – tak mi  dopomóż Bóg”.
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Ad pkt  7.  Przewodniczący Rady Gminy – Sławomir  Matuszewski poinformował
            radnych,  że zgodnie ze Statutem Gminy Grunwald należy teraz wybrać
            dwóch wiceprzewodniczących.
            a)  Poprosił  radnych o zgłaszanie kandydatur.
            Radny Arkadiusz Rosa zgłosił  kandydaturę radnego Ryszarda Bali .  Po-
            wiedział ,  że  jest  kompetentny do pełnienia  tej  funkcj i .
            Radny Ryszard Bala wyraził  zgody na kandydowanie.
            Radny Sławomir  Matuszewski  zgłosił  radnego Krzysztofa  Fabisiaka.  Po-
            wiedział ,  że  radny Krzysztof  Fabisiak był  już Wiceprzewodniczącym Ra-
            dy w ostatniej  kadencj i .
            Radny Krzysztof  Fabisiak wyraził  zgodę na kandydowanie.
            Radny Sławomir  Matuszewski  zgłosił  kandydaturę  radnego Józefa Kozło-
            wskiego.  Powiedział ,  że radny Józef  Kozłowski  pełnił  już funkcję Wice-
            przewodniczącego.
            Radny Józef Kozłowski wyraził  zgodę na kandydowanie.
            Innych kandydatur  nie zgłoszono.
            Radni jednogłośnie przegłosowali  zamknięcie  l is ty kandydatów.
            b)  Przewodniczący Rady poinformował radnych,  że zgodnie z ustawą o
            samorządzie gminnym wiceprzewodniczących  wybiera się bezwzględną
            większością głosów w obecności  co najmniej  połowy ustawowego składu
            rady w głosowaniu tajnym.
            W celu sprawnego przeprowadzenia tajnego głosowania zaproponował
            powołanie  Komisj i  Skrutacyjnej .
            Do pracy w Komisj i  Skrutacyjnej  zostali  zgłoszeni  następujący radni:
            Mikulski Michał,  Kamińska Małgorzata,  Sawicka Wiolet ta.
            Radni wyrazi li  zgodę na pracę w Komisj i  Skrutacyjnej .
            Rada Gminy w głosowaniu jawnym jednogłośnie powołała  Komisję  Skru-
            tacyjną w składzie:
            1.  Kamińska Małgorzata         -  Przewodnicząca Komisj i
            2.  Sawicka Wiolet ta               -  członek Komisj i
            3.  Mikulski Michał                -  członek Komisj i .
            Przewodnicząca Komisj i  Skrutacyjnej  omówiła sposób tajnego głosowa-
            nia.  
            c)  Radni  dokonali  aktu głosowania.
            Przewodnicząca Komisj i  Skrutacyjnej  odczytała  protokół  z przeprowa-
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            dzonego głosowania w sprawie wyboru wiceprzewodniczących  rady gmi-
            ny.
            (Protokół w załączeniu – zał.  nr 5).
            Przewodniczący Rady Gminy odczytał  projekt uchwały w sprawie wybo-
            ru Wiceprzewodniczących  Rady Gminy.  
            Radni uwag nie  zgłosil i .
            Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 15 głosami za,  przeciwnych  nie by- 
            ło,  wstrzymujących się  nie było  – podjęła  uchwałę Nr I/2/10 w sprawie
            sprawie wyboru  Wiceprzewodniczących Rady Gminy.
            (Uchwała w załączeniu – zał.  nr 6).

Ad pkt  8.  Przewodniczący Rady Gminy poinformował  radnych,  że kolejnym pun-
            ktem porządku obrad jest  wybór  przewodniczącego komisj i  rewizyjnej .
            Przewodniczącego komisj i  rewizyjnej  wybierają  radni ze swojego składu.
            Poprosił  radnych o zgłaszanie  kandydatur  na przewodniczącego komisj i
            rewizyjnej .
            Radny Wiesław Markowicz zgłosił  kandydaturę radnej  Ewy Ziejewskiej .  
            Radna Ewa Ziejewska wyraziła  zgodę na kandydowanie.
            Radny Michał  Mikulski zgłosił  kandydaturę radnego Ryszarda Bali .
            Radny Ryszard Bala wyraził  zgodę na kandydowanie.
            Radni jednogłośnie przegłosowali  zamknięcie  l is ty kandydatów.
            Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zgłoszone kandyda-
            tury na Przewodniczącego Komisj i  Rewizyjnej :  za  kandydaturą  Ryszarda
            Bali  głosowało 3 radnych,  a  za kandydaturą Ewy Ziejewskiej  12 radnych.
            Przewodniczący Rady Gminy odczytał  projekt uchwały w sprawie wybo-
            ru Przewodniczącego Komisj i  Rewizyjnej .
            Radni uwag nie  zgłosil i .
            Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 15 głosami za,  przeciwnych  nie by-
            ło,  wstrzymujących się  nie było  – podjęła  uchwałę Nr I/3/10 w sprawie
            wyboru Przewodniczącego Komisj i  Rewizyjnej  Rady Gminy.  
            (Uchwała w załączeniu – zał.  nr 7).

Ad pkt  9.  Przewodniczący Rady Gminy poinformował  radnych,  że zgodnie ze
            Statutem Gminy Grunwald rada powołuje następujące komisje  stałe:
            1.  Komisję Rewizyjną
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1. Komisję  Budżetu,  Rolnictwa i  Rozwoju Gospodarczego
2. Komisję  Kultury,  Oświaty i  Zdrowia.

            Poinformował radnych,  że otrzymają kartki  na których powinni zadekla-
            rować,  w jakiej  komisj i  chcą pracować.
            Zgodnie ze Statutem Gminy Grunwald każdy radny może pracować w je-
            dnej  stałej  komisj i .
            Przewodniczący Rady przedstawił  propozycje zgłoszone przez radnych.
            Zwrócił  s ię do radnych z zapytaniem,  czy może któryś  z radnych chce 
            zmienić  komisję?
            Radny Krzysztof  Fabisiak zgłosił ,  chęć pracy w Komisj i  Budżetu,  Rolni-
            ctwa i  Rozwoju Gospodarczego.
            Przewodniczący Rady Gminy przedstawił  składy poszczególnych komisj i .
 
            Przewodniczący Rady Gminy odczytał  projekt uchwały w sprawie powo-
            łania  składu osobowego Komisj i  Budżetu,  Rolnictwa i  Rozwoju Gospo-
            darczego Rady Gminy.
            Radni uwag nie  zgłosil i .
            Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 15 głosami za,  przeciwnych  nie by-
            ło,  wstrzymujących się  nie było  podjęła  uchwałę Nr I/4/10 w sprawie po-
            wołania  składu osobowego Komisj i  Budżetu,  Rolnictwa i  Rozwoju Gos-
            podarczego Rady Gminy.  
            (Uchwała w załączeniu – zał.  nr 8).
            Członkowie Komisj i  Budżetu,  Rolnictwa i  Rozwoju Gospodarczego wy-
            brali  ze swojego składu przewodniczącego.  Przewodniczącym Komisj i
            został  wybrany radny Wiesław Markowicz.

            Przewodniczący Rady Gminy odczytał  projekt uchwały w sprawie powo-
            łania  składu osobowego Komisj i  Kultury,  Oświaty i  Zdrowia Rady Gminy
            Radni uwag nie  zgłosil i .
            Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 15 głosami za,  przeciwnych  nie by-
            ło,  wstrzymujących się  nie było  – podjęła  uchwałę Nr I/5/10 w sprawie 
            powołania  składu osobowego Komisj i  Kultury,  Oświaty I  Zdrowia Rady
            Gminy.
            (Uchwała w załączeniu – zał.  nr 9).
            Członkowie Komisj i  Kultury,  Oświaty i  Zdrowia wybral i  ze  swojego 
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            składu przewodniczącego.  Przewodniczącą Komisj i  została  wybrana rad-
            na Małgorzata  Kamińska.
  
            Przewodniczący Rady Gminy odczytał  projekt uchwały w sprawie powo-
            łania  składu osobowego Komisj i  Rewizyjnej  Rady Gminy.
            Radni uwag nie  zgłosil i .
            Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 15 głosami za,  przeciwnych  nie by-
            ło,  wstrzymujących się  nie było  – podjęła  uchwałę Nr I/6/10 w sprawie
            powołania  składu osobowego Komisj i  Rewizyjnej  Rady Gminy.
            (uchwała w załączeniu –zał.  nr 10).     
            
Ad pkt  10.  Przewodniczący Rady Gminy poinformował  radnych,  że musimy jesz-
            cze wyznaczyć  nowego przedstawiciela  gminy w Związku Gmin Regionu
            Ostródzko-Iławskiego „Czyste  Środowisko”.
            W ubiegłej  kadencj i  gminę  dodatkowo reprezentował  radny Krzysztof
            Fabisiak.
            Proponuję,  aby gminę w Związku Gmin dalej  reprezentował  radny Krzy-
            sztof Fabisiak.
            Radny Krzysztof  Fabisiak wyraził  zgodę.
            Innych kandydatur  nie zgłoszono.
            Pan Wójt  – jesteśmy członkiem Związku Gmin „Czyste  Środowisko”.  W
            skład Związku wchodzi 19 gmin.  Z małych  gmin do związku wchodzi
            2 przedstawiciel i .  
            Przewodniczący Rady Gminy odczytał  projekt uchwały w sprawie wyz-
            naczenia dodatkowego przedstawiciela  gminy w Związku Gmin Regionu 
            Ostródzko-Iławskiego „Czyste  Środowisko”.
            Radni uwag nie  zgłosil i .
            Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 14 głosami za,  przeciwnych  nie by-
            ło,  przy 1 głosie  wstrzymującym (radny Krzysztof  Fabisiak) – podjęła  
            uchwałę Nr I/7/10 w sprawie wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela
            gminy w Związku Gmin Regionu Ostródzko-Iławskiego „Czyste  Środowi-
            sko”.
            (Uchwała w załączeniu zał.  nr  11).

Ad pkt  10.  Przewodniczący Rady Gminy odczytał  projekt uchwały w sprawie 
           zmian budżetu Gminy Grunwald na 2010 rok.
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           Pani Skarbnik – jeżeli  chodzi  o budżet,  to nie  ma zmian finansowych.
           Zostały dokonane zmiany w planach wydatków. Budżet  pozostaje na tym
           samym poziomie.  Kończy się rok i  wszystko musi  być  w budżecie  uporzą-
           dkowane.  
           Radni uwag nie  zgłosil i .
           Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 11 głosami za,  przeciwnych  nie było
           przy 4 głosach wstrzymujących  się Radny Ryszard  Bala,  Michał  Mikulski,
           Artur  Poganiacz,  Arkadiusz Rosa) – podjęła  uchwałę Nr I/8/10 w sprawie
           zmian budżetu Gminy Grunwald na 2010 rok.
           (Uchwała w załączeniu – zał.  nr 12).   

Ad pkt  9.  Pan Wójt  – na sesj i  budżetowej  przedstawię radnym wszystkie  koszty
            s tałe,  żeby radni  wiedzieli  jakimi środkami  dysponuje gmina.  Niektóre
            obietnice  przedwyborcze trzeba  będzie zweryfikować.
            Radny Ryszard Bala – proszę,  żeby raport  o stanie  gminy był  przygoto-
            wany w formie pisemnej .
            Byłem już na kilku sesjach i  proponuję,  żeby Przewodniczący Rady Gmi-
            na zaopatrzył  się w młoteczek,  to łatwiej  będzie  zachować porządek.  Nie
            każda uchwała dostępna jest  w internecie.
            Pan Wójt  – borykamy się  z potrzebą zatrudnienia  informatyka.
            Radny Michał  Mikulski – jest  jeden problem,  który nas niepokoi.  Są mie-
           jscowości,  w których nie  ma żadnego przystanku dla dzieci  dojeżdżają-
           cych do szkoły.
           Pan Wójt  – marzeniem naszym jest ,  żeby w każdej  miejscowości  był  przy-
           s tanek typu „Grunwaldzkiego”.  Wiosną ten temat  jest  do zrealizowania.

Ad pkt  10.  W związku ze zrealizowaniem porządku obrad,  Przewodniczący Rady
           Gminy zamknął  I-szą sesję Rady Gminy.

            Protokołowała                                      Przewodniczący Rady Gminy
          
            Bronisława Warmińska                           mgr  Sławomir  Matuszewski


